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Poštovane kolegice i kolege,  

 ovim putem želim se zahvaliti svim članovima Hrvatskog ortopedskog 

društva Hrvatskog liječničkog zbora koji su sudjelovali na izboru za predsjednika 

društva u Lovranu 17.11.2012. godine. Zahvaljujem se članovima koji su mi 

ukazali povjerenje koje ću se truditi opravdati. Zahvaljujem se i kolegama koji 

nisu glasali za mene te svojem protukandidatu prof. Branku Šestanu. Također 

želim zahvaliti mnogobrojnim kolegicama i kolegama koji su mi čestitali na 

izboru za predsjednika, a koji nisu bili u mogućnosti prisutstvovati kongresu. 

Osjećam izuzetnu odgovornost što mi je ukazano povjerenje izborom za 

predsjednika HODa u ovo za ortopedsku struku izrazito «turbulentno» vrijeme. 

Poznato nam je svima kako je novim pravilnikom o specijalističkom 

usavršavanju MZSS NN 100/11 implementirana nova specijalizacija za doktore 

medicine - Ortopedija i traumatologija nakon čega sve bolnice prema naputku 

ministra zdravstva moraju uskladiti svoj rad i registrirati djelatnosti na 

trgovačkom sudu sukladno novom pravilniku. Nažalost, što zbog nedovoljno 

definiranog pravilnika, ali i zbog tendencioznog tumačenja istoga od strane 

uprava pojedinih centara, zbog «fuzioiranja» sa odjelima kirurgije, pojedine 

kolege ortopedi dovedeni su u nepravedan položaj unutar strukture djelatnosti 

bolnica. O ovom problemu vođena je i poduža rasprava na skupštini. Kao 

novoizabrani predsjednik u suradnji sa svima vama trudit ću se ispraviti 

nepravdu nanešenu kolegama te prevenirati slične scenarije u budućnosti.  

Mišljenja sam kako se vodstvo HODa mora boriti za svoju struku i specijaliste, a 

ne biti samo dobar poslušnik ministarstva gdje mu je društvo vjerojatno na 

drugom mjestu.  



Svoj rad u društvu baziram na „europeizaciji“ struke, ali i društva, zatim na 

zakonitom i transparentnom radu, uz želju da kolege prepoznaju moj rad te da se  

vrate pod kišobran HLZ-a. Smjer mog djelovanja biti će: 

 definiranje struke prema UEMS-ovoj definiciji, kao i određivanje 

kompetencija ortopeda i kirurga subspecijalista traumatologa s obzirom 

na liječenje bolesti i ozljeda lokomotornog sustava kako ne bi dolazilo do 

nesuglasica u praksi prilikom liječenja, 

 razrada programa o specijalističkom usavršavanju iz Ortopedije i 

traumatologije uz suradnju sa Hrvatskim traumatološkim društvom uz 

definiranje ustanova za provođenje programa usavršavanja te 

kompetencija mentora koji mogu sudjelovati u programu 

 okrupnjavanje društva - povratak starih sekcija koje su u međuvremenu 

osnovane u drugim društvima, 

 borit ću se za jednake uvjete rada svih kolega u svim bolnicama naše 

države te za zaštitu kolega koji rade u manjim sredinama. Ukoliko ću 

imati mogućnost posredovat ću u organizaciji rada između kolega i 

uprave bolnice 

 suradnja kolega po pitanju edukacije, organizirat ću strukovna okupljanja 

s ciljem konstantne edukacije svih članova prema smjernicama u 

Europskoj uniji 

 organizirati ću radne grupe za stvaranje smjernica dijagnosticiranja i 

liječenje bolesti i ozljede koštano zglobnog sustava, 

 propagirati ću ali ukoliko bude potrebno i zaštiti struku.  

Jedino zajedničkim i odgovornim radom možemo postići dobar rezultat te u 

konačnici rad u dobrom radnom okruženju. Budimo odgovorni!  

S poštovanjem, 

prof. dr. sc. Robert Kolundžić 

predsjednik HOD-a HLZ 

 


